
Protokół z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

z dnia 19 listopada 2024 r. 

  
I. Rozpoczęcie posiedzenia godz. 18.00 

Obecni na posiedzeniu: 

Klaudia Spałek – przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Adam Pielka  – wiceprzewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Dawid Dyląg - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Daniel Imach - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Sebastian Kubik - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Roman Kulawik - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Janus Lechowicz – członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Mariusz Gołębiowski - Wójt Gminy  

Danuta Pries – Sekretarz Gminy 

Roman Budzisz – Przewodniczący Rady Gminy  

mieszkaniec gminy (skarżący) 

 

II. Porządek posiedzenia:  

1. Rozpatrzenie skargi z dnia 12 listopada 2024 roku na działania Wójta Gminy Krupski Młyn. 

2. Sprawy bieżące. 

 Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Klaudia Spałek przywitała wszystkich 

obecnych na posiedzeniu Komisji. 

  

Ad. 1.  

Rozpatrzenie skargi z dnia 12 listopada 2024 roku na działania Wójta Gminy Krupski Młyn.  

Sekretarz Gminy przypomniała zgromadzonym treść skargi oraz wyjaśniła kiedy wpłynęła skarga, 

czego dotyczyła oraz jakie działania zostały podjęte w związku z jej przedmiotem. 

Autor skargi opowiedział o tym jakie działania spowodowały, że napisał skargę na działania Wójta 

oraz przypomniał jaką korespondencję otrzymał od Wójta w przedmiotowej sprawie. 

Wójt Gminy odniósł się do informacji mieszkańca gminy.  

Janusz Lechowicz wyraził swoje zdanie odrębne i ocenił skargę ja zasadną. Wyjaśnił, że na podstawie 

treści regulaminu, pomimo wdrożeń dodatkowych rozwiązań, Urząd Gminy powinien reagować, i 

piętnować łamiących postanowienia tegoż regulaminu. Na czas wdrożeń, regulamin nie został 

zawieszony i nadal funkcjonuje, więc w tym przypadku zgłoszenia o łamaniu jakiegokolwiek punktu, 

powinny być dokładnie sprawdzone przez Urząd Gminy, a osoby łamiące ustanowione przepisy, 

informowane o możliwości wymówienia umowy dzierżawy.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, po przeprowadzaniu dyskusji i wysłuchaniu stron, ze względu na 

trwającą procedurę związaną z wdrożeniem dodatkowych rozwiązań zapewniających przestrzeganie 

regulaminu oraz planowane spotkanie z dzierżawcami przed początkiem sezonu ogrodowego (w 

pierwszym kwartale 2025 roku), przeprowadziła głosowanie nad wnioskiem o przedłużenie terminu 

rozpatrzenia skargi do 2 kwietnia 2025 roku. Wniosek został przegłosowany 6 głosami za (Daniel 

Imach był nieobecny podczas głosowania) i Komisja postanowiła niezwłocznie poinformować o 

swoich ustaleniach skarżącego. 

 

Ad. 2. 

Sprawy bieżące. 

Nie zgłoszono. 

 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godzinie 20:00.  

 

Protokół zakończono i podpisano………………………………………………………………. 

Prot. K. Michałek 

 

 


